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Tzummarum, 21 september 2020 

Betreft: Uitblijven informatie over IBT onderzoek Kleasterwei 

 

 

 

Geacht college, geachte gemeenteraad, 

 

De agenda van de komende raadsvergadering staat op de website. Opnieuw is er geen agendapunt inzake het IBT onderzoek van de 

provincie (m.b.t. de Kleasterwei te Tzummarum). 

Ondanks de toezegging om de raad te informeren en een toezegging aan de coalitie, om een mededeling te doen over dit onderwerp, 

blijft het college zich hullen in stilzwijgen over deze kwestie. 

Met ons, als direct belanghebbende, is tot op heden geen enkel contact geweest. 

 
Hiermee wil ik de raad dringend vragen, ondanks dat het niet op de agenda staat, aankomende donderdag de wethouder te bevragen 

over het IBT onderzoek zoals dat door de provincie is uitgevoerd.  

 

Toezegging 

Het college laat op 6 mei aan de raad weten dat het eerste ambtelijk overleg over het IBT onderzoek op 29 april heeft plaatsvonden. 

Deze memo sluit het college af met de volgende toezegging.  

“Zodra het IBT- onderzoek is afgerond, informeren wij u daarover, net als over de verdere besluitvorming”. 
We zijn 5 maanden na dit eerste ambtelijke overleg tussen provincie en gemeente. Inmiddels ligt de uitkomst van het onderzoek al 

enkele weken bij de gemeente en hult het college zich in stilzwijgen.  

Terwijl de uitkomst enerzijds een publiek belang treft. Daarnaast hoort dit ter kennis te komen van de raad, als hoogste 

bestuursorgaan van de gemeente. Hoe serieus neemt het college dit provinciale onderzoek en hoe serieus neemt de wethouder deze 

gemeenteraad?  
 

Legalisatie bosgrond 

Moest er in mei nog met stoom en kokend water door de raad besloten worden over aankoop bosgrond en legalisatie van deze grond 

omdat er een eenmalig uniek aanbod van Staatsbosbeheer lag.  

Nadat het (tijdelijk) van de agenda is gehaald i.v.m. het wachten op de uitkomst van het IBT onderzoek,  blijft het stil en lijkt er geen 

enkele haast meer te zijn. Besluitvorming over, dan wel handhaving op illegaal gebruik blijft wederom uit.  Wat is er gebeurt met de 

opgelegde last onder dwangsom van september 2019? Is deze verbeurt of wordt illegaal gebruik opnieuw stilzwijgend gedoogt?  

 

 

Vriendjespolitiek 
Gezien de relatie tussen wethouder Dijkstra en de eigenaar van het bedrijf (ze zijn oud- collega’s) riekt dit zo langzamerhand naar 
vriendjespolitiek.  
Ik maak me daar ernstig zorgen over. 
 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

 


